
Dnia  23.01.2020  roku  odbyło  się  posiedzenie  Rady  Nadzorczej.  Otworzył  je
Przewodniczący  RN,  powitał  członków  Rady  Nadzorczej  i  Zarządu  oraz
przedstawił proponowany porządek posiedzenia.

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Informacja z realizacji uchwał podjętych na ostatnim posiedzeniu. 
3. Sprawozdania z działalności Komisji za 2019 rok. 
4. Plany pracy Komisji na I półrocze 2020 roku. 
5. Plan pracy Rady Nadzorczej na I półrocze 2020 roku – podjęcie uchwały. 
6. Rzeczowy plan remontów Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej na 2020 rok –

podjęcie uchwały. 
7. Sprawy wniesione.
8. Informacja z prac poszczególnych Komisji RN. 
9. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
10. Sprawy Rady. 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 
Następnie  Przewodniczący  poinformował,  że  na  ostatnim  posiedzeniu  nie
podejmowano uchwał. W kolejnych punktach porządku Przewodniczące Komisji
GZM i inwestycji oraz samorządowo – wychowawczej oraz Komisji Finansowo –
Windykacyjnej  przedstawiły  sprawozdania  z  działalności  Komisji  za  2019  rok,
wcześniej zatwierdzone przez Komisje a także plany pracy Komisji na I półrocze
2020 roku,  w związku z  upływem kadencji  Rady  po tym okresie.  Członkowie
Rady przyjęli je bez uwag. 
W punkcie 5 porządku Przewodniczący RN przedstawił projekt planu pracy Rady
Nadzorczej na I półrocze 2020 rok z podziałem na kwartały. Członkowie Rady
otrzymali wcześniej ten projekt w celu wniesienia ewentualnych uwag a następnie
jednogłośnie podjęli Uchwałę nr 1/2020 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady
Nadzorczej  BSM  na  I  półrocze  2020  roku.  Uchwała  stanowi  załącznik  do
protokołu.
W  kolejnym  punkcie  porządku  obrad  Rada  Nadzorcza  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę nr 2/2020 w sprawie przyjęcia planu finansowego w zakresie remontów
Białogardzkiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  na  2020  rok.  Członkowie  Rady
wcześniej otrzymali propozycję rzeczowo - finansowego planu remontów na 2020
rok. Poszczególne propozycje z planu omówił Prezes Zarządu: wymiana pokrycia
dachów,  docieplenie  ścian  szczytowych,  instalacja  elektryczna  –  wlz;
kompleksowa  wymiana  poziomów instalacji  cw,  ccw i  zw;  wymiana  instalacji
domofonowej,  remont  balkonów,  wymiana  drzwi  i  okien,  wymiana  instalacji
oświetleniowej, montaż lamp na czujnik ruchu i malowanie klatek schodowych,
pozostałe  remonty  a  także  propozycję  wykonania  placyków rekreacyjnych.  Nie
zgłoszono uwag do planu. 
Spraw  wniesionych  nie  zgłoszono.  W  ramach  informacji  z  prac  Komisji
Przewodniczące Komisji poinformowały, że komisje odbyły po jednym spotkaniu.
Przyjęto sprawozdania z działalności komisji za 2019 rok oraz plany pracy na I
półrocze 2020 roku. Na zakończenie posiedzenia przyjęto jednogłośnie i podpisano
protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  Rady  Nadzorczej.  Na  tym  posiedzenie  i
protokół zakończono.
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